

《单词百科:overvoltage是什么意思?overvoltage怎么发音?overvoltage的解释和用法》

英语单词overvoltage是什么意思?overvoltage怎么读?overvoltage怎么发音?简答网为您整理了overvoltage的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



overvoltage怎么读

overvoltage的读音:[' v ' v l t d]

overvoltage的意思

1、n.过电压，超电压，过电压;过压;超压;

overvoltage的相关词组

1、anodic overvoltage 阳极过电压;

2、abnormal overvoltage 异常过电压，事故过电压；

overvoltage的双语例句

1、Overvoltage protection level and maximum allowable energy dissipation of MOV are ascertained.

确定了过压保护的重要元件MOV的过电压保护水平和最大允许能耗。

2、The anodic overvoltage of neodymium electrolysis was determined by slow scanning oscillogram.

用慢扫描示波法测定了钕电解的阳极过电位。

3、Adopt overvoltage crowbar, intelligent charging, usage safe, take care of your handset.

采用过压保护电路, 智能充电, 使用安全, 精心呵护您的手机。

4、Delicate design, being portable. Adopt overvoltage crowbar, intelligent charging, usage safe, take care of your handset.

本产品设计精巧, 携带方便. 采用过压保护电路, 智能充电, 使用安全, 精心呵护您的手机。

5、The overvoltage varies inversely with the current density to some extent.

超电压在某种程度上随电流密度成反比地变化。

6、A data acquisition system for overvoltage in power system based on ARM and CPLD is discussed.

介绍了一种基于ARM与CPLD的电网过电压采集系统。

7、Then the influence of rated capacity and nonlinear magnetizing of transformer on overvoltage was analyzed.

此外分析了变压器容量、励磁特性等对过电压的影响。

8、The relationship between power frequency overvoltage and system operation mode is investigated.

分析工频过电压与系统运行方式的关系。

9、Incoming overvoltage waves are limited and voltage increase by reflection is avoided.

避雷器可限制过电压入射波,并可避免由反射波引起的电压升高.

10、It is used in overvoltage such as restrictive transformer, capacitor ,
electric switchpoint sealed electrical instruments and cable.

适用于配电 、 变电系统中,限制可能出现的各种过电压,以保证输变电设备的安全运行.

11、CHEN Wei-xian . Internal Overvoltage in Electric Power System. Beijing: China
Industry Press, 1965.

陈维贤. 电力系统的内部过电压. 北京: 中国工业出版社, 1965.

12、The necessity and possibility of integration of relay protection and overvoltage
control was discussed.

探讨特高压输电线继电保护和过电压控制一体化的必要性和可能性.

13、This type of overvoltage is called lightning incoming wave 4.

此类过电压称为雷电侵入波.

14、The cart has overvoltage protecting and power leakage protecting functions.

本收放车具有过压断电保护和漏电保护功能.

以上是简答网为您整理的overvoltage怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。
查看更多关于overvoltage的用法、overvoltage的释义、overvoltage的相关详情请点击
: <https://dict.jiandongshicai.cn/overvoltage>